
Na jednej strane treba rešpektovať slobodu prejavu, no na druhej strane každý, kto reprezentuje 

nejakú významnú inštitúciu a môže mať relatívne veľký dopad na verejnú mienku, by mal zodpovedne 

zvažovať, čo povie, čo urobí, čo to môže vyvolať a hlavne, aký to bude mať dopad na inštitúciu, ktorú 

reprezentuje... 

A samozrejme, ak má nejaký názor, mal by ho vedieť kvalifikovane obhájiť pred médiami a nie habkať a 

zavádzať... 

M. Tkáč však nemôže hovoriť za celú Maticu, lebo o tom videu Výbor MS nevedel, nerokoval o ňom, 

neschválil ho, takže nie je to naše maslo na hlave, je to predsedova  súkromná  aktivita , ktorú mnohí 

členovia výboru nechápu a už vôbec nepovažujú za správny spôsob ako zabrániť radikalizácii 

spoločnosti... 

 

PhDr. Eva Garajová,  členka výboru Matice slovenskej 


